
Základní škola a Mateřská škola Praha – Vinoř 

Prachovická 340, 190 17, tel.286028240, IČ 60460865 

 

 

Zápis z 8. zasedání školské rady konaného dne 4.10.2017 

 

Přítomní: 

- hosté: 

Alfred Teller, ředitel 

 

- za ZŠ: 

Marie Brothánková 

Iva Křemenová 

 

- zástupce zřizovatele: 

Daniel Vlasák 

 

- zástupci rodičů: 

Magdalena Rytinová  

Luděk Pilný 

 

Omluveni:  Lenka Turnerová 

 

I. Program:  

1. Vývoj přístavby školy 

2. Schválení výroční zprávy 

3. Schválení upraveného školního řádu 

4. Vyhodnocení činnosti rady za uplynulé volební období 

5. Seznámení s přípravou voleb do školské rady na období 2018-20 

6. Ostatní 

 

Hlasování: pro: 5 proti: 0 zdržel se: 0 

 

 

II. Jednání 

 

1) Vývoj přístavby školy  

 

Pan ředitel informoval členy rady o dokončení rekonstrukce a přístavby šaten. Dále 

běží výstavba nových učeben směrem do dvora školy. Předpokládaný termín 



dokončení je březen 2018, využívat se budou od září 2018. Ve fázi projektu je 

výstavba dalších dvou tříd mateřské školy.  

Školská rada vzala informace na vědomí. 

 

 

2) Schválení výroční zprávy 

 

Členové rady se seznámili se zněním výroční zprávy za školní rok 2016/17. Výroční 

zpráva byla schválena. 

 

Hlasování: pro: 5 proti: 0 zdržel se: 0 

 

3) Schválení upraveného školního řádu 

 

Členové rady byli seznámeni s drobnými úpravami školního řádu a schvalují je. 

 

 Hlasování: pro: 5 proti: 0 zdržel se: 0 

 

 

4) Vyhodnocení činnosti rady za uplynulé volební období    

 

Členové rady konstatovali, že po celou dobu funkčního období byla spolupráce 

s vedením školy bezproblémová. Vedení školy poskytovalo veškeré potřebné 

informace pro činnost rady. Rada se sešla celkem 8 krát a splnila všechny své zákonné 

povinnosti. 

 

 

5)  Seznámení s přípravou voleb do školské rady na období 2018-20 

 

Ředitel školy seznámil členy rady s plánovaným průběhem voleb. Vše bude 

publikováno na internetu a na informační nástěnce školy. Volby proběhnou 

23.11.2017 na třídních schůzkách. 

Školská rada vzala informace na vědomí. 

 

 

 

6) Různé:  

 Vzhledem k platnosti tzv. protikuřáckého zákona budou zaměstnanci školy 

informováni, že kouření v areálu školy je zakázané.  

 Školská rada po dohodě s výživovou specialistkou a vedením školy navrhuje 

zastupitelstvu MČ vzhledem ke stále se navyšujícímu množství vydávaných jídel a 

kapacitě školní kuchyně zvážit možnost zajištění obědů pro důchodce jinde. 

 

 

 

  

III. Závěr:  

 Ustavující zasedání nové školské rady proběhne v 1.čtvrtletí 2018. 

 

 



Přílohy: 

 

1. Prezenční listina 

 

 

V Praze – Vinoři 4.10.2017 

 

Zapsala: Rytinová 

Ověřila: Brothánková 


